
Protokół Nr 71/2023 
z dnia 31 sierpnia 2023 roku 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Dąbrówka

Dnia 31 sierpnia 2023 roku w Gminnym Centrum Kultury w Dąbrówce odbyło się 
posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka. Posiedzenie 
komisji trwało od godz. 1200 do godz. 1300

W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu oraz

• Pan Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka,
• Pani Agnieszka Gryglas - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,
• Pan Ireneusz Zieliński - Starszy Inspektor ds. inwestycji i rozwoju,
• Pan Andrzej Siarna - Pełnomocnik ds. współpracy z jednostkami samorządu 

terytorialnego.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonała Pani Helena Kuśkowska, powitała zebranych 
i poinformowała, że porządek posiedzenia przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Informacje dotyczące dowożenia dzieci do szkół na terenie Gminy Dąbrówka.
3. Sprawy bieżące.
4. Zakończenie posiedzenia

Pani Helena Kuśkowska zadała pytanie czy są wnioski w sprawie ewentualnych zmian 
w porządku obrad komisji.
Zebrani nie wnieśli uwag lub pytań odnoszących się do proponowanego porządku 
obrad.

Ad. 2 Informacje dotyczące dowożenia dzieci do szkół na terenie Gminy 
Dąbrówka

Głos zabrał pan Ireneusz Zieliński - przekazując informacje o ukończonych 
przetargach na dowożenie dzieci do szkół na terenie Gminy Dąbrówka. Trzy oferty 
zostały odrzucone ze względu nie uzupełnionych dokumentów lub na rażąco niską 
cenę. Natomiast kolejna została odrzucona z uwagi, iż kwota z przetargu była wyższa 
niż kwota zamawiającego. Kwota przeznaczona przez zamawiającego - 500 000, 00 
zł. Ustaliliśmy, że z firmą, która obecnie świadczy usługi udzielimy niezależnego 
zamówienia na miesiąc wrzesień na tych samych zasadach co w czerwcu.

Propozycja nowego systemu dowożenia dzieci do szkół na terenie Gminy Dąbrówka. 
Gmina ogłosi przetarg na uruchomienie linii autobusowej na terenie naszej gminy. 
Gmina Dąbrówka wykupi u przewoźnika dzieciom bilety miesięczne, których odległość 
z domu do szkoły dla dzieci w klasach 1-3 przekroczy 3 km. dla dzieci 
w klasach 4-8 przekroczy 4 km. Bilety miesięczne dla uczniów objęte są ulgą 50 %,
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a przewoźnik ma prawo zwrócić się do Urzędu Marszałkowskiego o zwrot kosztów. 
Pozostałe dzieci mogą korzystał z linii autobusowej, ale bez ulgi 50 %. Jeśli nie 
zapewnimy dowozu wszystkim dzieciom to może to być źle odebrane. Opiekun dla 
dzieci młodszych wliczony jest w cenę biletu. Dyrektorzy szkół z początkiem roku 
zbiorą informacje o ilości dzieci korzystających z dowożenia uczniów do szkół.

Rozpoczęto dyskusję. Członkowie komisji zgłaszali swoje uwagi i spostrzeżenia.

Przewodnicząca przedmiotowej komisji poddała pod głosowanie wniosek 
o przystąpienie do przetargu na uruchomienie linii autobusowej na terenie Gminy 
Dąbrówka dla wszystkich dzieci na okres 2 lat szkolnych.

Wyniki głosowania
5 głosów „za”,

0 głosy „przeciw”
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 5 radnych

W dalszej części posiedzenia Pan Ireneusz Zieliński poinformował o przystąpieniu do 
przetargu na dożywaniu dzieci w Publicznej Szkole Podstawowej im. Adeli 
Goszczyńskiej we Wszeborach.

Ad. 3 Sprawy bieżące.

Pani Agnieszka Gryglas przedstawiła informacje w sprawie:

• uruchomienia dodatkowego kursu ok. godz. 15:00 na Karpin, ul. Widokowa,
• o przygotowaniu projektu dojazdów i odjazdów autokaru szkolnego,
• dystrybucji laptopów dla klas 4,
• przejścia na emeryturę Pani Jolanty Jackowskiej, na stanowisko Wicedyrektor Szkoły 

Podstawowej im. Cypriana Kamila w Dąbrówce została wybrana Pani Pani Monika 
Dżiążak.

• o stawkach żywieniowych w poszczególnych placówkach szkolnych i przedszkolnych 
na terenie Gminy Dąbrówka.

W dalszej części posiedzenia przekazano informację o zwiększeniu dochodów 
i wydatków środków z budżetu na następujące pozycje:

• środki z budżetu Wojewody Mazowieckiego z przeznaczeniem na realizację programu 
„Aktywna tablica”, kwota - 67 750,00 zł.

• środki z budżetu Wojewody Mazowieckiego z przeznaczeniem na 
dofinansowanie zadań realizowanych w ramach wieloletniego rządowego 
programu „Posiłek w szkole i w domu, kwota -  9 026,00 zł.

• zwiększenie planu wydatków na dotacje dla przedszkoli niepublicznych, kwota - 
1 230 169,00 zł.

• w rozdziale 75095 -  Pozostała działalności -  zmniejsza się plan na paragrafie 
6050 w kwocie 100 000,00 zł z wydatków inwestycyjnych związanych
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z adaptacją poddasza Urzędu Gminy Dąbrówka celem zwiększenia w rozdziale 
80101 -  Szkoły podstawowe plan na paragrafie 6050 celem Rozbudowy Szkoły 
Podstawowej we Wszeborach wykonania ogniomuru oraz montaż drzwi p.poż 
do kotłowni oraz instalacji fotowoltaiki o mocy 10kW.

Pani Helena Kuśkowska poprosiła o informację dot. urlopu kierowcy autokaru 
szkolnego w czasie wakacji.

Odpowiedź zostanie udzielona w formie pisemnej przez Centrum Usług Wspólnych 
w Dąbrówce.

Pan Adam Gzowski odnośnie pisma od Rady Rodziców z Wszebor dotyczącego 
zapytania o pozyskanie sponsorów, odpowiedzi nie otrzymali.

Pani Agnieszka Gryglas -  ustnie przez Pana wójta została udzielona zgoda.

Pani Agnieszka Gryglas odczytała pismo od Rady Rodziców z Wszebor za rozbudowę 
naszej szkoły, zwracając się jednocześnie o zwiększenie obsługi o jeden etat 
w związku z przygotowaniem pomieszczeń kuchennych.

Ad. 4 Zakończenie posiedzenia.
Następnie Przewodnicząca Komisji -  Helena Kuśkowska, mając na uwadze brak 
chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 
posiedzeniu, zakończyła posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy 
Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.

Lp. Nazwisko i imię Podpis
1. Kuśkowska Helena
2. Grześkiewicz Edyta —
3. Rosa Andrzej
4. Oleśkiewicz Wiktor
5. Gzowski Adam
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